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V Praze dne 23. března 2022 

Zápis z 8. zasedání oborové rady doktorského studijního programu 

„Teoretické právní vědy – Finanční právo a finanční věda“ 

konané dne 23. března 2022 od 15 hod. v místnosti č. 116 

Přítomni na místě:   Boháč, Karfíková, Kohajda, Štrkolec 

Přítomni přes MS Teams: Mrkývka, Trubač 

Omluven:   Šimka 

Zasedání oborové rady zahájil předseda prof. Boháč, který přivítal všechny přítomné. 

Následně konstatoval, že oborová rada je usnášeníschopná, protože se oborové rady účastní 6 členů. 

Prezenční listina tvoří přílohu č. 1 k tomuto zápisu. Dotázal se, zdali má někdo námitky proti 

navrženému programu. Námitky nikdo nevznesl. Program zasedání byl schválen tichým souhlasem.  

Schválený program: 

1. Sdělení předsedy oborové rady  

2. Návrhy individuálních studijních plánů 

3. Mimořádná hodnocení plnění individuálních studijních plánů 

4. Složení komisí pro přijímací řízení 

5. Různé 

1. Sdělení předsedy oborové rady 

Prof. Boháč informoval, že novým proděkanem pro doktorské studium se stal prof. Handrlica. Dále 

informoval o tom, že kontrolní zpráva a žádost o prodloužení uskutečňování doktorského studijního 

programu je stále posuzována Radou pro vnitřní hodnocení. 

Předseda oborové rady prof. Boháč opětovně nabídl všem členům oborové rady možnost publikace 

článku v časopisu AUC Iuridica, který byl nově zařazen do databáze SCOPUS. Půjde o číslo č. 4/2022, 

které bude celé věnováno finančnímu právu. 
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2. Návrhy individuálních studijních plánů 

Na minulém zasedání oborové rady nebyl schválen 1 studentovi návrh individuálního studijního 

plánu s tím, že oborová rada požaduje doplnění jedné konference, jedné publikace a zahraniční stáže. 

Doktorand individuální studijní plán upravil podle požadavku oborové rady. Rozhodnutí o tomto 

návrhu je uvedeno v tabulce, která tvoří přílohu č. 2 k tomuto zápisu. 

3. Mimořádná hodnocení individuálních studijních plánů 

Všichni členové oborové rady prostudovali zaslaná mimořádná hodnocení individuálních studijních 

plánů 13 doktorandů, a to jak hodnocení studentů, tak následné hodnocení školitelů. Členové 

oborové rady rovněž obdrželi přehledovou tabulku shrnující požadavky oborové rady v rámci 

mimořádného hodnocení. 

Z 13 projednaných ročních hodnocení individuální studijních plánů bylo  

- 2 studentům schváleno hodnocení C, neboť tyto studenti ani mimořádné hodnocení neuvedli 

v SIS, 

- 7 studentům schváleno hodnocení B, neboť nesplnili některé nebo všechny požadavky dané 

mimořádným hodnocením (z toho 4 doktorandům byla ponechána poslední možnost 

k odevzdání doktorské disertační práce do konce června 2022 a obhajoby práce do konce září 

2022; pokud práci do konce této lhůty neobhájí, bude jim navrženo hodnocení C), 

- 4 studentům schváleno hodnocení A, neboť splnili požadavky dané mimořádným 

hodnocením. 

Rozhodnutí o mimořádných hodnoceních jsou uvedena v tabulce, která tvoří přílohu č. 3 k tomuto 

zápisu. 

4. Složení komisí pro příjímací řízení 

Oborová rada schválila návrh komise pro přijímací řízení konané dne 7. června 2022 ve složení 

prof.  Boháč, prof. Karfíková, JUDr. Vybíral, náhradník: prof. Marková. Komise pro náhradní termín 

dne 21. června 2022 bude ve stejném složení. Přijímací zkoušky budou probíhat v místnosti č. 116. 

5. Různé 

Oborová rada schválila žádost doktorandky Kateřiny Joklíkové o změnu tématu doktorské disertační 

práce doporučená školitelem. Nově schválené téma práce zní: Evropská regulace finančního 

crowdfundingu. 

 

Na závěr byl dohodnut další termín konání oborové rady na 26. října 2022 od 15:00 hodin v místnosti 

č. 116. 

Na programu tohoto zasedání se plánuje: 

- sdělení předsedy oborové rady, 
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- návrhy hodnocení individuálních studijních plánů, 

- různé. 

Prof. Boháč poděkoval všem přítomným za účast na zasedání a zasedání ukončil. 

Zapsala: Špačková 

Schválil: Boháč 


